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BRM.0002.4.2020 

 

Protokół Nr XIX/20 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 28 maja 2020 r. 

 

Sesja odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny 

tryb obradowania) 

W sesji uczestniczyło 13 radnych: radny Piotr Sadza – nieobecny, radny Arkadiusz 

Sokołowski – nieobecny. Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, skarbnik Iwona Czarnota, 

sekretarz Dorota Kubiś, radca prawny Paweł Kaczmarek oraz osoby zaproszone.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Artur Koniarczyk otworzył sesję, powitał 

zebranych i przewodniczył obradom.  

Poinformował zebranych, że obrady  Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady 

Miejskiej jest w pełni dobrowolne.  Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie 

Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym 

wizerunku. Na podstawie przepisów o ochronie danych osobowych  informuję, iż: 

Administratorem danych osobowych jest Urząd Miejski w Szydłowcu z siedzibą pl. Rynek 

Wielki 1, 26-500 Szydłowiec, reprezentowany przez Pana Artura Ludwa-Burmistrza 

Szydłowca; Administrator danych powołał Inspektora ochrony danych z którą można się 

skontaktować pod adresem e - mail:iod@szydlowiec.pl Państwa dane osobowe w postaci 

wizerunku oraz głosu są transmitowane  i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 

i dźwięk, których przetwarzanie odbywa się w celu realizacji obowiązków prawnych 

ciążących na administratorze. Podstawą prawną przetwarzania danych osobowych jest art. 20 

ust. 1b. Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym oraz art. 6 ust. 1 lit. c) 

Rozporządzenia 2016/679 RODO, co oznacza że przetwarzanie danych jest niezbędne do 

wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego na administratorze. Nagrania są udostępniane na 

stronie podmiotowej UM, stronie BIP UM, YouTube. Odbiorcą Państwa danych osobowych 

mogą być podmioty uprawnione na podstawie obowiązujących przepisów prawa, podmioty, 

które zawarły umowę powierzenia przetwarzania danych z Administratorem zgodnie z art. 28 

RODO oraz każde inne osoby, gdyż nagranie stanowi informację publiczną i są udostępniane 

pod w/w adresami internetowymi. Nagrania zapisane na nośnikach danych będą 

archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa. Osoba, której 

dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich danych oraz prawo ich 

sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do  organu nadzorczego, tj. Prezesa Urzędu 

Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy  uzna, że przetwarzanie danych narusza 

obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Poprosił o potwierdzenie obecności radnych w systemie elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 

2 do protokołu.   

 

Ad 2. 
Przewod. obrad przedstawił ustalony porządek sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVII/20 z dnia 28 lutego 2020 r. oraz protokołu Nr XVIII/20 

z dnia 9 kwietnia 2020 r. 
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4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o wprowadzeniu zmian w budżecie w trybie art. 257 pkt 1 ustawy 

o finansach publicznych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/112/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

27 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec 

na lata 2020-2034; 

2) wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2020 Nr 

XV/113/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019 r.; 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek I; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek II; 

6) zmiany Uchwały Nr 301/LVIII/10 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

października 2010 roku w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania; 

7) przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Szydłowiec na lata 2020-2025; 

8) przyjęcia stanowiska dotyczącego działań podejmowanych w obliczu pandemii 

związanej z koronawirusem COVID - 19 i bieżącej sytuacji w Gminie Szydłowiec. 

7. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy Szydłowiec. 

8. Sprawozdanie z pracy Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie za rok 2019. 

9. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłowiec.  

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o pismach i wnioskach skierowanych do 

Rady w okresie między sesjami oraz trybie ich załatwiania. 

12. Sprawy różne. 

13.  Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3.  

Przewod. obrad poinformował, że  protokoły: Nr XVII/20 z dnia 28 lutego 2020 r. oraz 

protokołu Nr XVIII/20 z dnia 9 kwietnia 2020 r. były wyłożone do wglądu i ewentualnych 

uzupełnień w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono 

uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponował przyjęcie ich bez odczytania. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu w systemie elektronicznym - 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 28 lutego do 27 maja 2020 roku: 

 

I.W okresie od 28 lutego do 27 maja 2020 roku wydano 36 Zarządzeń, w tym:  
 

1. Zarządzenie nr 30/20 z dnia 3 marca 2020 roku w sprawie powołania komisji opiniującej 

kandydatów na stanowisko Referenta ds. kadrowo - płacowych w Urzędzie Miejskim 

w Szydłowcu. 

2. Zarządzenie nr 31/20 z dnia 4 marca 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w planie 

dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020. 
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3. Zarządzenie nr 32/20 z dnia 4 marca 2020 roku w sprawie powołania Komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę ciągu pieszo - jezdnego oraz ciągów pieszych na 

terenie zalewu w Szydłowcu w ramach zadania budżetowego pn.”Rozwój aktywności 

społeczno – gospodarczej obszarów rewitalizowanych poprzez zagospodarowanie terenu 

nad zalewem, rzeką Korzeniówką oraz modernizację kina Górnik”. 

4. Zarządzenie nr 33/20 z dnia 5 marca 2020 roku w sprawie sposobu zapewnienia 

bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do przedszkola, oddziału 

przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego, 

szkoły, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego dzieci i uczniów niepełnosprawnych 

oraz zwrotu rodzicom/opiekunom prawnym kosztów przewozu dzieci, młodzieży 

i uczniów niepełnosprawnych oraz rodziców/opiekunów prawnych. 

5. Zarządzenie nr 34/20 z dnia 9 marca 2020 roku w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursów na najładniejsze palmy i pisanki XVIII 

Szydłowieckiego Kiermaszu Wielkanocnego. 

6. Zarządzenie nr 35/20 z dnia 10 marca 2020 roku w sprawie ogłoszenia wykazu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Szydłowiec, przeznaczonej do oddania 

w najem w trybie bezprzetargowym na rzecz dotychczasowego najemcy. 

7. Zarządzenie nr 36/20 z dnia 10 marca 2020 roku w sprawie powołania członków 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Szydłowcu oraz powołania opiekuna Młodzieżowej 

Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

8. Zarządzenie nr 37/20 z dnia 10 marca 2020 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Łazy Gmina 

Szydłowiec. 

9. Zarządzenie nr 38/20 z dnia 11 marca 2020 roku w sprawie zmiany składu Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii. 

10. Zarządzenie nr 39/20 z dnia 11 marca 2020 roku w sprawie powołania Zespołu do spraw 

analizy systemu gospodarowania odpadami komunalnymi. 

11. Zarządzenie nr 40/20 z dnia 16 marca 2020 roku w sprawie wprowadzenia Instrukcji 

postępowania z kluczami oraz zabezpieczenia pomieszczeń i budynków w Urzędzie 

Miejskim w Szydłowcu. 

12. Zarządzenie nr 41/20 z dnia 17 marca 2020 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na przebudowę drogi gminnej w miejscowości Zdziechów 

Działy Gmina Szydłowiec. 

13. Zarządzenie nr 42/20 z dnia 20 marca 2020 roku w sprawie powołania Komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę ciągu pieszego wzdłuż rzeki Korzeniówki 

w Szydłowcu pomiędzy ulicą Sportową a ulicą Narutowicza w ramach zadania 

budżetowego pn.”Rozwój aktywności społeczno – gospodarczej obszarów 

rewitalizowanych poprzez zagospodarowanie terenu nad zalewem,rzeką Korzeniówką 

oraz modernizację kina Górnik”. 

14. Zarządzenie nr 43/20 z dnia 23 marca 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie wydatków na rok 2020. 

15. Zarządzenie nr 44/20 z dnia 23 marca 2020 roku w sprawie określenia zasad i trybu 

pracy zdalnej oraz określenia pracy zdalnej oraz zasad trybu obsady rotacyjnej stanowisk 

pracy w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 
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16. Zarządzenie nr 45/20 z dnia 23 marca 2020 roku w sprawie powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Janusza Kusocińskiego 

w Sadku. 

17. Zarządzenie nr 46/20 z dnia 24 marca 2020 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na przebudowę ulicy Wymysłów. 

18. Zarządzenie nr 47/20 z dnia 24 marca 2020 roku w sprawie zmiany Załącznika do 

Zarządzenia Nr 53/16 Burmistrza Szydłowca z dnia 16.03.2016 r. w sprawie 

zatwierdzenia wykazu lokali stanowiących mieszkaniowy zasób Gminy Szydłowiec, 

zmienionego Zarządzeniem Nr 200/17 Burmistrza Szydłowca z dnia 5 grudnia 2017 r. 

19. Zarządzenie nr 48/20 z dnia 24 marca 2020 roku w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 

44/18 Burmistrza Szydłowca z dnia 19 marca 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości 

stawek czynszu w lokalach wschodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Szydłowiec. 

20. Zarządzenie nr 49/20 z dnia 24 marca 2020 roku w sprawie przedstawienia 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za 2019 rok wraz 

z informacją o stanie mienia Gminy oraz planów finansowych instytucji kultury. 

21. Zarządzenie nr 50/20 z dnia 24 marca 2020 roku w sprawie przedstawienia 

sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Szydłowiec za 2019 rok wraz 

z informacją o stanie mienia Gminy Szydłowiec. 

22. Zarządzenie nr 51/20 z dnia 25 marca 2020 roku zmieniające zarządzenie nr 11/18 

Burmistrza Szydłowca z dnia 30 stycznia 2018 roku w sprawie zasad delegowania oraz 

rozliczenia kosztów związanych z podróżami służbowymi pracowników Urzędu 

Miejskiego w Szydłowcu. 

23. Zarządzenie nr 52/20 z dnia 31 marca 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020. 

24.  Zarządzenie nr 53/20 z dnia 6 kwietnia 2020 roku w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 

76/14 Burmistrza Szydłowca z dnia 25 czerwca 2014 r.  

25. Zarządzenie nr 54/20 z dnia 9 kwietnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków na rok 2020. 

26. Zarządzenie nr 55/20 z dnia 10 kwietnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia Polityki 

ochrony danych osobowych w Urzędzie Miejskim w Szydłowcu. 

27. Zarządzenie nr 56/20 z dnia 30 kwietnia 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian 

w planie dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020. 

28.  Zarządzenie nr 57/20 z dnia 6 maja2020 roku w sprawie sporządzenia wykazu 

nieruchomości gruntowej przeznaczonej do sprzedaży, położonej w Szydłowcu przy ul. 

Parkowej oznaczonej numerem działki 5699/25. 

29. Zarządzenie nr 58/20 z dnia 15 maja2020 roku zmieniające zarządzenie w sprawie 

określenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania 

uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów na rok szkolny 2020/2021 do 

publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych, klas I publicznych szkół podstawowych oraz oddziałów sportowych 

i dwujęzycznych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Szydłowiec. 

30. Zarządzenie nr 59/20 z dnia 15 maja2020 roku w sprawie przekazania Sprawozdania 

finansowego Gminy Szydłowiec za 2019 rok.  
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31. Zarządzenie nr 60/20 z dnia 20 maja2020 roku w sprawie powołania komisji 

przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na budowę kanalizacji w miejscowości Wola Korzeniowa. 

32. Zarządzenie nr 61/20 z dnia 21 maja2020 roku w sprawie ustalenia ceny wywoławczej 

w drugim przetargu na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej w Szydłowcu. 

33. Zarządzenie nr 62/20 z dnia 21 maja2020 roku w sprawie ogłoszenia II przetargu na 

zbycie nieruchomości gruntowej położonej w Szydłowcu i powołania komisji 

przetargowej. 

34. Zarządzenie nr 63/20 z dnia 21 maja2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w planie 

dochodów i wydatków oraz w planie finansowym zadań z zakresu administracji 

rządowej na rok 2020. 

35. Zarządzenie nr 64/20 z dnia 25 maja2020 roku w sprawie udzielenia wsparcia najemcom 

lokali użytkowych i dzierżawcom nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Szydłowiec w związku z ograniczeniami w prowadzeniu działalności gospodarczej 

wynikającymi z ogłoszenia na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii. 

36. Zarządzenie nr 65/20 z dnia 27 maja2020 roku w sprawie zmiany Zarządzenia Nr 63/19 

Burmistrza Szydłowca z dnia 9 kwietnia 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 

czynszu z tytułu najmu i dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Szydłowiec.  

 

II. Przekazano do Rady Miejskiej w Szydłowcu następujące projekty 

Uchwał w sprawie:  
1. Wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/112/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 

27 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec 

na lata 2020-2034. 

2. Wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2020 Nr 

XV/113/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019 r.;  

3. Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego;  

4. Zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek I.  

5. Zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek II. 

6. Zmiany Uchwały Nr 301/LVIII/10 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 

października 2010 roku w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

 

III. W okresie od 28 lutego do 27 maja 2020 roku wydano: 
 

 14 decyzji umorzeniowych w podatku od nieruchomości oraz łącznym zobowiązaniu 

pieniężnym na kwotę 39.845,66.zł oraz odsetki w kwocie 394,00 zł, 

 1 decyzję umorzeniową dla osoby prawnej na kwotę 10.767,00 zł oraz odsetki 

w kwocie 31,00 zł., 

 4 decyzje odraczające terminy zapłaty podatku oraz zaległości podatkowych na kwotę 

96.815,00 zł, w tym 2 decyzje dla osób prawnych na kwotę 75.435,00 zł oraz 2 

decyzje dla osób fizycznych na kwotę 21,.380,00 zł wraz z odsetkami na kwotę 

40,00zł, 

 2 decyzje umorzeniowe z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

łączną kwotę 450,00 zł.  
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IV. Informacja z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Szydłowcu podjętych na Sesji 

w dniu 28 lutego 2020 roku: 

1. Uchwała nr XVII/121/20 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XV/112/19 

Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2020 – 2034 - uchwała w trakcie 

realizacji.  
2. Uchwała nr XVII/122/20 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Szydłowiec na rok 2020 Nr XV/113/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 

grudnia 2019 roku - uchwała w trakcie realizacji.  

3. Uchwała nr XVII/123/20 w sprawie likwidacji Szkoły Filialnej Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Szydłowcu – uchwała zrealizowana. 

4. Uchwała nr XVII/124/20 w sprawie zmiany uchwały nr X/77/19 z dnia 17 lipca 2019 

r. Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych na terenie gminy Szydłowiec na cele niezwiązane 

z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego - uchwała 

zrealizowana. 
5. Uchwała nr XVII/125/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi wnoszonej przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Szydłowiec oraz zwolnienia z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi, kompostujących bioodpady - uchwała zrealizowana. 

6. Uchwała nr XVII/126/20 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji 

oraz dokumentach potwierdzających dane zawarte w deklaracji - uchwała 

zrealizowana. 
 

Wszystkie uchwały w ustawowym terminie 7 dni zostały przekazane do właściwego dla 

nich organu nadzoru. 
 

Ad 5.  

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota poinformowała, że w budżecie gminy Szydłowiec na 

2020 dokonano zmian w trybie art. 257, pkt 1 ustawy o finansach publicznych pomiędzy 

sesjami, od 28.02.2020r. do 28.05.2020r. 

 

Zarządzeniem Nr 31/20 Burmistrza Szydłowca z dnia 4 marca 2020r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 85503 Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 190  zł  - z przeznaczeniem  na realizacją zadań 

związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny. 

2. W rozdziale 75107 zgodnie z informacją z Krajowego biura Wyborczego dokonano 

zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 21.627 zł z przeznaczeniem na 

przygotowanie i przeprowadzenie wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 21.817 zł. 

  

Zarządzeniem Nr 52/20 Burmistrza Szydłowca z dnia 31 marca 2020r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 
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1. W rozdziale 75011 Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 2.451  zł  - z przeznaczeniem  na realizacją 

zadań  zleconych z zakresu administracji rządowej obejmujących zadania wynikające 

z ustawy - Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy 

o dowodach osobistych. 

2. W rozdziale 8541 Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zmniejszenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 107.476  zł, korekta planu dofinansowania 

świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów. 

3. W rozdziale 90026 dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 

40.000 zł – środki z dotacji Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony Środowiska na 

usuwanie wyrobów zawierających azbest na terenie gminy Szydłowiec. 

Powyższym Zarządzeniem zmniejszono plan dochodów i wydatków o kwotę 65.025 zł. 

 

Zarządzeniem Nr 54/20 Burmistrza Szydłowca z dnia 9 kwietnia 2020r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 80101 dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 

70.000 zł – środki Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na zakup 

laptopów w ramach Projektu Zdalna Szkoła 

 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 70.000 zł. 

 

Zarządzeniem Nr 56/20 Burmistrza Szydłowca z dnia 30 kwietnia 2020r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1.  W rozdziale 01095 Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 74.717  zł  - z przeznaczeniem  na częściowy 

zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego 

do produkcji rolnej. 

2. W rozdziale 75011 Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zwiększenia 

planu dochodów i wydatków o kwotę 22.522  zł  - z przeznaczeniem  na realizacją 

zadań  zleconych z zakresu administracji rządowej. 

3.  W Dziale 852  Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zwiększenia planu 

dochodów i wydatków o kwotę 339.094  zł  - z przeznaczeniem  na realizacją zadań 

w zakresie Pomocy społecznej – w związku z zatwierdzeniem planów finansowych 

budżetu Województwa Mazowieckiego na rok 2020. 

4. W Dziale 855  Decyzją Województwa Mazowieckiego dokonano zmniejszenie planu 

dochodów i wydatków o kwotę 537.940  zł  - korekta planów w zakresie działu 

Rodzina w związku z zatwierdzeniem planów finansowych budżetu Województwa 

Mazowieckiego na rok 2020. 

Powyższym Zarządzeniem zmniejszono plan dochodów i wydatków o kwotę 101.607 zł. 
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Zarządzeniem Nr 63/20 Burmistrza Szydłowca z dnia 21 maja 2020r. dokonano 

następujących zmian w planie dochodów i wydatków: 

1. W rozdziale 80101 dokonano zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 

105.000 zł – środki z Programu Polska Cyfrowa 2014-2020 na zakup laptopów do 

zdalnej nauki. 

Powyższym Zarządzeniem zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 105.000 zł. 

 

Ogółem powyższymi Zarządzeniami zwiększono budżet Gminy Szydłowiec o 30.185 zł. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w uchwale Nr XV/112/19 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowiec na lata 2020-2034. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad pkt 6 ppkt 2. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Uchwale Budżetowej Gminy Szydłowiec na rok 2020 Nr XV/113/19 Rady Miejskiej 

w Szydłowcu z dnia 27 grudnia 2019 r. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt 6 ppkt 3. 

Skarbnik Gminy Iwona Czarnota przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego wraz z uzasadnieniem. Zgodnie z zapisami 

Uchwały Budżetowej na rok 2020, postanowiono, iż Gmina Szydłowiec będzie partycypować 

w kosztach zadań inwestycyjnych realizowanych przez Powiat Szydłowiecki wymienionych 

w treści projektu uchwały. W związku z powyższym zachodzi konieczność podjęcia uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Szydłowieckiego.  

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 
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Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad pkt 6 ppkt 4. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek I wraz z uzasadnieniem. Rada 

Miejska w Szydłowcu uchwałą Nr XV/100/19 z dnia 27 grudnia 2019 r. dokonała zmiany 

granic Sołectw Szydłówek I i Szydłówek II. Mając powyższe na uwadze zachodzi 

konieczność dokonania zmiany Statutu Sołectwa Szydłówek I. Projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek I był przedmiotem konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Sołectwa Szydłówek I. 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały– 

załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad pkt 6 ppkt 5. 

Sekretarz Gminy Dorota Kubiś przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek II wraz z uzasadnieniem. Rada 

Miejska w Szydłowcu uchwałą Nr XV/100/19 z dnia 27 grudnia 2019 r. dokonała zmiany 

granic Sołectw Szydłówek I i Szydłówek II. Mając powyższe na uwadze zachodzi 

konieczność dokonania zmiany Statutu Sołectwa Szydłówek II. Projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Szydłówek II był przedmiotem konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Sołectwa Szydłówek I. 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 6. 

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr 301/LVIII/10 Rady Miejskiej w Szydłowcu z dnia 28 października 2010 r. w sprawie trybu 
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i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania 

wraz z uzasadnieniem. W oparciu o przepisy ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. 

o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, w tym art. 9a ust. 1 i ust. 15, zmiana uchwały 

podyktowana jest koniecznością usystematyzowania oraz usprawnienia pracy Zespołu 

Interdyscyplinarnego.  Uregulowanie zasad oraz procedur, na podstawie których Zespół 

Interdyscyplinarny będzie funkcjonował, pozwoli na jego skuteczniejszą działalność.  

Wobec powyższego podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione. 

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 7. 

Dyrektor Zespołu Edukacji i Finansów Oświaty Dorota Nowak przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Szydłowiec na 

lata 2020 – 2025 wraz z uzasadnieniem. Strategia Rozwoju Oświaty w Gminie Szydłowiec na 

lata 2020-2025 stanowi podstawę do prowadzenia polityki oświatowej w prospektywnie 

najbliższych pięciu lat. System edukacyjny, aby spełniał swoją rolę powinien być 

dostosowany do bieżących i przyszłych potrzeb społecznych. Edukacja dzieci i młodzieży jest 

procesem długotrwałym, dlatego niezbędne są przemyślane działania w perspektywie kilku 

lat. Program zawiera wytyczne do podejmowania przez Gminę oraz wszelkie osoby ściśle 

związane z oświatą skoordynowanych działań w zakresie edukacji na poziomie 

przedszkolnym oraz szkoły podstawowej, mających przyczynić się do wzrostu jakości 

organizacyjnych gminnych placówek oświatowych, jak również do uzyskania przez nie 

wysokich wyników nauczania. Dokument ten powstał w oparciu o analizę obecnego stanu 

systemu oświaty w Gminie Szydłowiec. Przyjęte propozycje działań mają w rezultacie wnieść 

pozytywne zmiany w systemie edukacji. Podjęcie niniejszej uchwały jest więc zasadne.  

 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. M. Koniarczyk zapytał w jakim zakresie miała zostać przygotowana koncepcja 

Strategii Rozwoju Oświaty w Gminie Szydłowiec na lata 2020-2025, ponieważ chciałby 

w związku z odpowiedzią zadać kilka pytań. Na drugiej stronie występuje zapis, że 

opracowanie dotyczyło Urzędu Miejskiego w Szydłowcu i Stowarzyszenia Wspierania 

Inicjatyw Gospodarczych DELTA PARTNER. Zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie, kto był 

autorem tej strategii.  

 

Dyrektor ZEiFO Dorota Nowak poinformowała, że autorem Strategii Rozwoju Oświaty 

w Gminie Szydłowiec na lata 2020-2025 było Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw 
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Gospodarczych DELTA PARTNER. Strategia miała za zadanie określać misje oraz 

wyznaczyć główne cele polityki edukacyjnej Gminy Szydłowiec m. in. podnoszenie jakości 

pracy szkół i placówek oświatowych, optymalizacja wydatków, dostosowanie do 

zmieniających się potrzeb.  

 

Przewod. M. Koniarczyk stwierdził, że na pierwszym etapie pracy na Strategią Rozwoju 

Oświaty do biura rady, wystąpiła możliwość od dwóch miesięcy złożenia uwag do tego 

projektu. Sam takich uwag udzielił, których miał dużo i różnego rodzaju. W większości jego 

uwagi zostały poprawione. Chciałby w kilku słowach podsumować tę pracę ponieważ mamy 

na sesji osobę, która reprezentuje stowarzyszenie i chciałby się dowiedzieć kilku istotnych 

kwestii. Oczekiwał, że ta strategia udzieli odpowiedzi na kilka istotnych kwestii, które 

wielokrotnie podnoszone były na posiedzeniach komisji. Myśli tutaj o kwestiach związanych 

np. z poprawą wyników nauczania na egzaminach, ponieważ analizując tą strategię można 

pokusić się o stwierdzenie, że w skali kraju czy województwa te wyniki nie są zadowalające, 

wspominał w tym miejscu o egzaminach gimnazjalnych. Zdaje sobie sprawę, że nie ma już 

gimnazjów, ale kolejna młodzież będzie brała udział w kolejnych egzaminach związanych 

z zakończeniem 8 klas i kolejnych roczników. Myślał o wskazaniu konkretnych rozwiązań 

poprawiających koszty funkcjonowania placówek. W podsumowaniu znalazło się takie 

zdanie, ale on nie widział konkretnych wskazań, które miałby być pomocne, aby rozwiązać tą 

kwestie. Zapytał o budowę nowego przedszkola, w Strategii w mocnych i słabych stronach 

wystąpił taki zapis o remoncie i modernizacji placówki przedszkolnej. Jednak sugerowałby, 

aby taki zapis się znalazł pod kątem obydwu gminnych przedszkoli, ponieważ w jednym 

i drugim przypadku jest możliwość i modernizacji oraz remontu tych obiektów. Poprosił 

o odniesienie się do tych pytań autora strategii.  

 

Autor Strategii Jan Liniany odpowiedział, że w sprawie jakości kształcenia, oparto się 

o podstawowe i ogólno dostępne kwestie, czyli analizy. Po pierwsze wyników 

egzaminacyjnych, a druga to analiza edukacyjnej wartości dodanej. Jeżeli chodzi o cały 

system monitorowania jakości kształcenia w Polsce zaczyna być bardzo skomplikowany, 

ponieważ zmieniła się struktura szkoły np. podania wskaźnika edukacyjnej wartości dodanej 

były badane w trzyletnich cyklach. W związku z tym nowy cykl jeszcze nie nastąpił. Sam 

bardzo sztywno do tych wyników by się nie przywiązywał. Odnosząc się do generalnych 

wytycznych poprawy jakości kształcenia, chociażby w tych grupach o których 

przewodniczący wspomniał. W rozdziale planistycznym w szczególności trzecim obszarze 

strategicznym tj. optymalizacji i zarządzania oświatą wskazano na taki element, aby 

zacieśniać współpracę pomiędzy szkołą a organizacjami pozarządowymi, które myśli, że 

mogłyby mieć wymierny wpływ na poprawę jakości kształcenia. Ponieważ szkoła oczywiście 

jest szkołą i kwestie związane z treściami programowymi to obowiązek nauczyciela 

i dyrektorów szkół. Uważa jednak, że rozszerzanie i umacnianie wiedzy i poprawa jej jakości 

mogłaby się odbywać za pośrednictwem organizacji pozarządowych. W zakresie 

optymalizacji systemu przedszkolnego z jednej strony występują wskaźniki stosunkowo 

wysokiego obciążenia placówek przedszkolnych co zostało wykazana w części 

diagnostycznej dokumentu, z drugiej strony można w pewien sposób adaptować obiekty 

szkolne w których dzisiaj te odziały przedszkolne nie funkcjonują i tym samym sposobem 

poszerzając bazę i dostępność oddziałów przedszkolnych na terenie gminy Szydłowiec.  

 

Przewod. M. Koniarczyk oznajmił ponieważ właśnie przeanalizował bilans strategiczny 

i wystąpił zapis w słabych stronach dotyczący wysokiego współczynnika jeżeli chodzi 

o dzieci przypadające na jedno miejsce w przedszkolu. Występuje zapis, że wskazuje się 

ograniczoną i niewystarczającą liczbę miejsc w placówkach przedszkolnych. Pamięta jednak, 
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że w przypadku miejsc rezerwowych jest ich bardzo niewiele jeżeli chodzi o placówki 

gminne. Na terenie gminy Szydłowiec bardzo dużo w ostatnim czasie powstało placówek 

niepublicznych i związanych z oddziałami przedszkolnymi i przedszkolami. Nie wie czy w 

słabych stronach jest taki zapis wskazany. Nie wie czy autor dokumentu korzystał z ilości 

dzieci, które mają miejsca w placówkach niepublicznych.  

 

Autor Strategii Jan Liniany odpowiedział, że rzeczywiście analizowane były dane 

publiczne, które są udostępniane przez Główny Urząd Statystyczny i one właśnie wskazywały 

na stosunkowo duże obciążenie placówek przedszkolnych.  

 

Przewod. M. Koniarczyk dopytał czy dane takie biorą pod uwagę placówki prywatne.  

 

Autor Strategii Jan Liniany odpowiedział, że wydaje mu się że tak, dlatego, że obowiązek 

sprawozdawczy mają także jednostki prywatne.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 8. 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego działań podejmowanych w obliczu pandemii związanej 

z koronawirusem COVID - 19 i bieżącej sytuacji w Gminie Szydłowiec. 

Opinia komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewod. obrad przekazał dodatkowe informacje, uzupełniając te, które zawarte były 

w dzisiejszym stanowisku dotyczącym działań podejmowanych przez Gminę Szydłowiec 

w obliczu pandemii związanej z koronawirusem COVID - 19 i bieżącej sytuacji w naszej 

Gminie. Te działania, które były przedstawiane przez Burmistrza na stronach Gminy  

i w mediach społecznościowych to były kroki jakie postawiono i zrealizowano lub są dalej 

realizowane w takim zakresie jakim zostały przygotowane przez Burmistrza i jego 

pracowników poszczególnych Wydziałów czy Referatów. Przypomniał zarazem, 

że zwolnienia z podatków lokalnych nie są niczym nowym i były już dotychczas stosowane, 

choć na pewnie na mniejszą skalę. 

Większość gmin chce pomóc przedsiębiorcom i poważnie rozważało taką możliwość, 

czekając na rozwój wypadków i działania podejmowane na szczeblu centralnym, wychodząc 

z założenia, że działania gminne powinny być skorelowane z rozwiązaniami rządowymi. 

Musimy mieć świadomość, że każda z podjętych decyzji wsparcia spowoduje zmniejszenie 

wpływów budżetowych, dlatego kluczową sprawę jest rozszerzenie tarczy antykryzysowej 

także o pomoc dla JST. 

Jaka będzie skala wniosków złożonych przez przedsiębiorców, dziś trudno określić gdyż 

wnioski ciągle spływają do różnych instytucji w tym naszej gminy.  

Podczas prac na jednej z ostatnich komisji wspólnych wspomniał, iż należałoby zasięgnąć 

informacji dotyczących wsparcia w ramach pomocy rządowej czyli ustawy antykryzysowej 

dla podmiotów gospodarczych z terenu gminy Szydłowiec, które zostały złożone do 

szydłowieckich instytucji: Powiatowego Urzędu Pracy i Zakładu Ubezpieczeń Społecznych 

aby posiadać większą wiedzę i bardziej poznać skalę problemów finansowych naszych 

https://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/stowarzyszenia-gmin-i-powiatow-wielkopolski-ostrzega-przed-nizszymi-wplywami-do-budzetow,165755.html
https://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/stowarzyszenia-gmin-i-powiatow-wielkopolski-ostrzega-przed-nizszymi-wplywami-do-budzetow,165755.html
https://www.portalsamorzadowy.pl/prawo-i-finanse/stowarzyszenia-gmin-i-powiatow-wielkopolski-ostrzega-przed-nizszymi-wplywami-do-budzetow,165755.html
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podmiotów gospodarczych. W odpowiedzi na swoje zapytanie dotyczące ilości wniosków 

złożonych przez podmioty z terenu gminy Szydłowiec został poinformowany przez Dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Szydłowcu p. Tadeusza Piętowskiego, że wg danych na 

07.05.2020 r.  zostały zarejestrowane wnioski: 

- o dofinansowanie z tytułu spadku obrotów gospodarczych, z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od tych wynagrodzeń składek na 

ubezpieczenia społeczne dla mikroprzedsiębiorcy, małego przedsiębiorcy, średniego 

przedsiębiorcy w ilości 19 szt, 

- o dofinansowanie części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla przedsiębiorcy 

będącego osobą fizyczną, niezatrudniającego pracowników, w przypadku spadku obrotów 

gospodarczych w ilości 39 szt,  

- o udzielenie pożyczki dla mikroprzedsiębiorców w ilości 442 szt. Czyli łącznie było tych 

wniosków 500. Kolejne dane z szydłowieckiego oddziału ZUS . Złożono w miesiącu kwietniu 

i maju 1952 wnioski o świadczenia postojowe, odroczenie terminu płatności, zwolnienia 

z opłacanych składek lub zawieszenia spłat ratalnych aczkolwiek niektóre zadania przypisane 

dla tej jednostki m.in. dotyczące świadczeń postojowych wypłacał ZUS w Radomiu czy 

centrala Zakładu Ubezpieczeń Społecznych dla naszych mieszkańców. Myślę, że w skali 

przyznanych pomocy były to znaczące kwoty sądząc nawet po ilości złożonych wniosków 

łącznie do obydwu instytucji. Przewodniczący podziękował za udostępnienie informacji 

kierownikowi ZUS Jackowi Natorskiemu i dyrektorowi Powiatowego urzędu Pracy p. 

Tadeuszowi Piętowskiemu.  

Jest zobowiązany przekazać dodatkowe informacje do naszych mieszkańców dotyczące prac 

jakie wykonywała i wykonuje Rada Miejska oraz jego osoba jako przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Szydłowcu. Może nieskromnie powiedzieć, że Rada Miejska w Szydłowcu jako 

jedna z pierwszych w kraju przeprowadziła sesję nadzwyczajną i posiedzenie Prezydium 

Rady poprzez zdalną wideokonferencję. I z tego miejsca chciałby serdecznie podziękować za 

pomoc w sprawnej obsłudze i przygotowaniach przede wszystkim informatykowi Gminy 

Szydłowiec p. Robertowi Kamienikowi i pracownikom Biura Rady p. Paulinie Bednarczyk 

i p. Łukaszowi Stasiakowi. 

W okresie pandemii odbyliśmy dotychczas sześć posiedzeń Prezydium Rady Miejskiej 

wspólnie z Przewodniczącymi Komisji Stałych z inicjatywy Przewodniczącego Rady 

Miejskiej i Burmistrza Szydłowca, na których poruszano szereg zagadnień w obliczu 

zagrożenia koronawirusem COVID - 19 m. in. omawiano projekty uchwał, sprawozdania, 

stanowiska oraz bieżącą sytuację finansową Gminy Szydłowiec. Analizowano także pakiety 

rządowe wynikających z tarczy antykryzysowej, poruszano kwestie pomocy rzeczowej  

i finansowej dla przedsiębiorców i mieszkańców, czy zakupu laptopów do szydłowieckich 

placówek oświatowych dla uczniów, którzy nie posiadali możliwości zdalnego nauczania. 

Odbyło się także kilka posiedzeń komisji stałych Rady Miejskiej m.in. dotyczących przyjęcia 

sprawozdania finansowego za 2019 rok i szeregu innych sprawozdań czy omówienia Strategii 

Oświaty Gminy Szydłowiec na lata 2020 -2025.  

Jako Przewodniczący Rady Miejskiej na bieżąco konsultował i omawiał sprawy gminne 

z Burmistrzem, przedstawicielami Urzędu Miejskiego, dyrektorami szkół i jednostek 

gminnych i przede wszystkim biurem Rady.  Na bieżąco czytał portale samorządowe. 

Przyjmował i udzielał odpowiedzi odnośnie wszelkich pism skierowanych do Rady a także 

odbył kilkadziesiąt rozmów telefonicznych z naszymi mieszkańcami w tym z prowadzącymi 

działalność gospodarczą i z przedstawicielami Stowarzyszeń, skutecznie odpowiadając na 

nurtujące ich pytania, starał się udzielać pomocy wskazując konkretne rozwiązania. I właśnie 

na prośbę przedsiębiorców przygotował projekt uchwały, który przekazał do Rady a dotyczył 

możliwości odroczenia płatności podatku od nieruchomości przez podmioty gospodarcze 

z terenu gminy Szydłowiec. Niestety projekt ten nie został zaakceptowany.  
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Wspominał na jednej z poprzednich sesji został wybrany do Mazowieckiej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego. Jako członek mazowieckiej Rady V kadencji odbył pierwsze zdalne 

posiedzenie tego gremium z udziałem m. in. marszałka województwa mazowieckiego Adama 

Struzika oraz opiniował w między czasie kilka konkursów z sejmiku województwa 

mazowieckiego skierowanych do organizacji pozarządowych mających siedziby na 

Mazowszu - jako wytypowany do nich przedstawiciel z Rady Mazowieckiej.  

Uczestniczył w pięciu zdalnych webinariach. Pierwsze dwa dotyczyły organizacji 

pozarządowych tj. umiejętności pisania wniosków dotacyjnych dla inicjatyw oddolnych 

i pozyskiwania mikrodotacji na Mazowszu pod kątem organizacji pozarządowych z terenu 

gminy Szydłowiec, trzeci webinar 26 maja zorganizowało Ministerstwo Klimatu 

a prowadzącym był p. Wojciech Augustowski. Były to warsztaty miejskie w temacie: parków, 

zielonej infrastruktury i bioróżnorodności, na marginesie bardzo ciekawe i wskazujące 

konkretne rozwiązania, które już stosują inne miasta czy gminy. Dążenia do wizji miasta tzw. 

„poprawionego”. Raport z tego szkolenia przekazał Burmistrzowi, radnym i naczelnikowi 

Wydziału Komunalnego. Czwarty i piąty webinar zorganizował Mazowiecki Ośrodek 

Wsparcia Ekonomii Społecznej poprzez osobę p. Wojciecha Jabłońskiego w zakresie rozwoju 

ekonomii społecznej. 

Jako Przewodniczący Rady Miejskiej w Szydłowcu, członek Mazowieckiej Rady 

Działalności Pożytku Publicznego i zarazem mieszkaniec województwa mazowieckiego 

zgłosił 6 uwag poprzez formularz uwag do projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego w sprawie programu ochrony powietrza dla stref w województwie 

mazowieckim, w których zostały przekroczone poziomy dopuszczalne i docelowe substancji 

w powietrzu w ramach konsultacji społecznych. Dokument ten będzie już w niedalekiej 

przyszłości skutkował kolejnymi zadaniami dla naszego samorządu w zakresie ochrony 

środowiska co zarazem wiązać się będzie z dodatkowymi kosztami dla naszej Gminy. Jeżeli 

ktoś będzie chciał zapoznać się z uwagami chętnie podzieli się nimi. 

Już na koniec kilka słów odnośnie tego czego doświadczył i inni samorządowcy w ostatnim 

czasie. Czas, który wszyscy obecnie przeżywamy nie jest łatwy dla nikogo. Dlatego prosił 

o zaniechanie komentarzy, szczególnie tych,  które są obraźliwe, nie poparte faktami, dalekie 

od obiektywnego osądu. Na marginesie nigdy nie był przeciwny ewentualnej krytyce ale mile 

widziana jest według niego konstruktywna krytyka wnosząca nowe i lepsze rozwiązania. 

Najlepszym sposobem jest zdecydowanie dialog i rzeczowa rozmowa, której nigdy nie 

odmówił i bardzo zachęcił do niej. Pomimo że jest osobom publiczną, podkreślił, że będzie 

rozmawiał także w świecie wirtualnym czyli w mediach od dzisiaj tylko z osobami, 

które mają cywilną odwagę przedstawić się, nie wykorzystując fejkowych kont czy 

korzystając z anonimów. Z drugiej strony jest podbudowany wieloma głosami pozytywnymi 

i wsparciem w jego codziennych działaniach samorządowych i cieszy się bo tych było 

zdecydowanie więcej. 

Życzył wszystkim naszym mieszkańcom zdrowia, siły i wytrwałości w tym trudnym dla Nas 

czasie i liczy, że będziemy wspólnie chcieli przezwyciężyć pandemię koronowirusa COVID -

19. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew stwierdził, że chciałby sprostować ponieważ 

w podsumowaniu jego informacji dotyczących ulg jakie gmina udzieliła wkradł się błąd. 

Kwota umorzeń to 39.845,67 zł, oraz odsetki 394 zł, natomiast kwota odroczeń to kwota 

96.815 zł. Kwota które dodałem to były kwoty w tym zawarte i wkradł się błąd 

w podsumowaniu, który znacząco zawyżał tą kwotę ulg. Kwota ulg związanych 

z umorzeniami i odroczeniami to 137.054,67 zł. Natomiast kwota wniosków w rozpatrywaniu 

się nie zmieniła i wynosi 19.821 zł. W związku z tym proponuje, aby uaktualnić te kwoty 

w projekcie uchwały na dzień 28 maja 2020 r.  
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Przewod. obrad uważa, że nic nie stoi na przeszkodzie aby zgłosić taką poprawkę.  

 

Wiceprzewodniczący RM Marek Plewa stwierdził, że uwaga Burmistrza Szydłowca jest 

bardzo słuszna, aby uchwała Rady Miejskiej zawierała aktualne dane.  

 
Przerwa 5 minut.  

 

Wniosek  

Wniosek przewodniczącego Marka Artura Koniarczyka o uaktualnienie kwot 

w projekcie uchwały w par. 2 tj. od początku pandemii do 28 maja 2020 r. Gmina 

Szydłowiec udzieliła ulg na podstawie ustawy ordynacja podatkowa na kwotę 137.054,73 

zł, w rozpatrzeniu pozostają wnioski na kwotę 19.821 zł. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym wniosek – załącznik 

nr 11 do protokołu. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew stwierdził, że jest błąd w kwocie we wniosku ponieważ 

powinna być kwota 137.054,67 zł nie zaś 137.054,73 zł. 

 

Przewod. obrad stwierdził, że zostanie to potraktowane jako literówka i zostanie taka zmiana 

dokona w projekcie uchwały. 

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt uchwały – 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 7. 

Przewod. obrad poinformował, że Ocena Zasobów Pomocy Społecznej dla Gminy 

Szydłowiec, była omawiana na posiedzeniu Komisji Edukacji i uzyskała opinię pozytywną.  

 

Radny Leszek Jakubowski stwierdził, że chciałby usprawiedliwiać nieobecność na 

posiedzeniu komisji.  

 

Przewod. M. Koniarczyk zapytał o informację zawartą na stronie 67 Oceny Zasobów w pkt 

7 w drugim zdaniu znajduje się takie stwierdzenie ,,Poziom wydatków w stosunku do roku 

poprzedniego wzrósł/zmalał o 2.994.997,00 zł (co stanowi 11,68%). Takie dane wzrosły czy 

zmalały.  

 

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel odpowiadając stwierdził, że w tym przypadku musiałby 

zapytać Główną Księgową.  

 

Przewod. M. Koniarczyk poprosił o dokonanie takiej korekty. Podsumowując Ocenę 

Zasobów Pomocy Społecznej, chciałby poinformować, że pomoc i wsparcie w Gminie 

Szydłowiec w 2019 r. uzyskało 1461 osób co stanowiło niecałe 8% wszystkich mieszkańców 

gminy. Z roku oceny w stosunku do 2018 r. łączna liczba osób korzystających z pomocy i ze 

wsparcia zmniejszyła się o 208 osób. Natomiast liczba rodzin, którym przyznano świadczenie 

z pomocy społecznej zmniejszyła się w stosunku do roku poprzedniego o 51. Liczba rodzin 

korzystających z pomocy społecznej maleje. Zmniejszenie liczby rodzin korzystających 

z pomocy społecznej spowodowane są: zmianą dochodów klientów wpływająca na 

zmniejszenie wysokości świadczeń lub utratą praw do zasiłku z powodu przekroczenia 
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kryterium dochodowego np. ze względu na wzrost minimalnego wynagrodzenia, otrzymanie 

świadczeń rodzinnych i alimentacyjnych czy dodatku mieszkaniowego, drugim, powodem 

było usamodzielnienie klientów czy odejście z systemu pomocy np. otrzymanie świadczeń 

emerytalno- rentowych, podjęcie zatrudnienia i trzeci świadczenie z programu Rodzina 500+ 

mimo, że nie jest doliczany do dochodu rodziny, ale ograniczyło liczbę składanych wniosków 

o pomoc finansową. W przypadki długotrwale korzystających z pomocy społecznej  ich liczna 

osiągnęła poziom 529 osób co oznaczało spadek w stosunku do roku 2018 r. o 134 osoby. 

W Gminie Szydłowiec najczęściej występujące przyczynami trudnej sytuacji życiowej osób 

i rodzin a jednocześnie powodami o ubieganie się o pomoc społeczną wskazanymi przez 

MOPS w 2019 r. było kolejno: ubóstwo, bezrobocie, niepełnosprawność, długotrwała lub 

ciężka choroba, bezradność w sprawach opiekuńczo wychowawczych i prowadzenia 

gospodarstwa domowego.  

 

Radny Leszek Jakubowski stwierdził, że Ocena Zasobów została ,,niechlujnie” 

przygotowana. Występują tam braki na niektórych stronach, brak danych w wykresach oraz 

zła czcionka, zły wstęp. Radny zmieścił by tą Ocenę na kilka stron mniej, ponieważ rysunki 

tam są ,,niedopowiedziane”. Na stronie 14 i 27 brak wykresu.   

 

Dyrektor MOPS Krzysztof Kisiel poinformował, że na stronie 27 wykresu dane są równe 

zero. Dokument jest przygotowywany przez Mazowieckie Centrum Polityki Społecznej 

i pracownicy MOPS pracują na gotowym dokumencie. MOPS nie jest autorem i nie ma 

możliwości interwencji w edycje tych dokumentów. Dane są zbierane z całego roku, ze 

wszystkich sprawozdań. Ocena Zasób jest dokumentem narzuconym i nie można nic z nim 

zrobić. Można by było zmieścić w kilkunastu stronach mniej i można było niektóre dane 

wykluczyć. Inaczej wygląda dokumenty przygotowane przez MOPS. W Ocenie pracownicy 

uzupełniają dane, które nie zostały uzupełnione w ciągu całego roku. Mówił radnym o tym na 

posiedzeniu komisji.  

 

Przewod. M. Koniarczyk dodał, że podobne dane w tabelach znajdują się na stronach 32 

i 33.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym Ocena Zasobów 

Pomocy Społecznej dla Gminy Szydłowiec – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad 8. 

Przewod. obrad poinformował, że Sprawozdanie z pracy Zespołu Interdyscyplinarnego do 

spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie za rok 2019 było omawiane na posiedzeniu 

Komisji Edukacji i uzyskało opinię pozytywną.  

 

Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym Sprawozdanie 

z pracy Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

za rok 2019  – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 9. 

Przewod. obrad poinformował, że Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

Gminy Szydłowiec, była omawiana na posiedzeniu Komisji Edukacji i uzyskała opinię 

pozytywną.  
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Przewod. obrad poddał pod głosowanie w systemie elektronicznym Informacja 

z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Szydłowiec – załącznik nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad 10. 

Radni nie składali interpelacji.  

 

Ad 11. 

Przewod. obrad poinformował, że w okresie między sesjami do Rady wpłynęły pisma: 

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 2 marca 2020 r. od Biura Rady Gminy 

Domanice w sprawie przekazania Uchwały Nr XVII/97/2020 Rady Gminy Domanice 

z dnia 18 lutego 2020 r. w sprawie przejęcia stanowiska w sprawie finansowania 

oświaty oraz Uchwały Nr XVII/97/2020 Rady Gminy Domanice z dnia 18 lutego 

2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce 

odpadami w Gminie Domanice oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących 

gospodarki odpadami.  

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 2 marca 2020 r. od Rady Gminy Sońsk 

w sprawie przekazania Uchwały Nr XXIII/106/2020 Rady Gminy Sońsk z dnia 24 

lutego 2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji 

w gospodarce odpadami w Gminie Sońsk oraz potrzeby zmian ustawowych 

dotyczących gospodarki odpadami.  

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 4 marca 2020 r. od Rady Gminy Sypniewo 

w sprawie przekazania Uchwały Nr XIII/102/2020 Rady Gminy Sypniewo z dnia 19 

lutego 2020 roku w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie oświaty oraz Uchwały Nr 

XIII/103/2020 Rady Gminy Sypniewo z dnia 19 lutego 2020 roku w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie Sypniewo 

oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących gospodarki odpadami.  

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 4 marca 2020 r. od Rady Gminy Dobre 

w sprawie przekazania Uchwały Nr X/107/20 Rady Gminy Dobre z dnia12 lutego 

2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce 

odpadami w Gminie Dobre oraz potrzeby zmian legislacyjnych dotyczących 

gospodarki odpadami.  

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 11 marca 2020 r. od Rady Gminy Nieporęt 

w sprawie przekazania Stanowiska Nr XXII/2/2020 Rady Gminy Nieporęt z dnia 5 

marca 2020 r. w sprawie projektu Strategicznego Studium Lokalizacyjnego Inwestycji 

Centralnego Portu Komunikacyjnego.  

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 10 marca 2020 r. od Rady Miasta 

Milanówek w sprawie przekazania Uchwały Nr 190/XXI/20 Rady Miasta Milanówek 

z dnia 2 marca 2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Miasta Milanówka 

dotyczącego dramatycznej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie Milanówek, 

a także konieczności podjęcia niezwłocznych działań legislacyjnych oraz 

organizacyjnych w sferze funkcjonowania gospodarki odpadami komunalnymi 

w Polsce. 

 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 17 marca 2020 r. od Rady Miasta Mińsk 

Mazowiecki w sprawie przesyłania Uchwały Nr XVI.166.2020 Rady Miasta Mińsk 

Mazowiecki z dnia 9 marca 2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska w zakresie 

gospodarki odpadami komunalnymi.  
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 Pismo przesłane drogą elektroniczną z dnia 3 kwietnia 2020 r. od Rady Gminy Stara 

Kornica w sprawie przekazania Uchwały Nr XXV/158/2020 Rady Gminy Stara 

Kornica z dnia 31 marca 2020 r. w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy Stara 

Kornica w sprawie finansowania oświaty.  

  Pismo z dnia 28 lutego 2020 r. od Towarzystwa Patriotycznego im. Kotlarza 

w Szydłowcu oraz światowego Związku Żołnierzy Armii Krajowej Koło Szydłowiec 

w sprawie rozbudowania Pomnika Ofiar Katynia w Parku Niepodległości przy 

ul. Tadeusza Kościuszki w Szydłowcu. 

 Pismo z dnia 11 marca 2020 r. od Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szydłowcu 

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce odpadami 

w Gminie Szydłowiec oraz potrzeby zmian ustawowych dotyczących gospodarki 

odpadami wraz z dyskusją.  

 Pismo z dnia 09 marca 2020 r. od Poseł Agnieszki Górskiej w sprawie odpowiedzi na 

pismo BRM.0004.8.2020.  

 Pismo z dnia 05 marca 2020 r. od Państwowego Powiatowego Inspektoratu 

Sanitarnego w Szydłowcu w sprawie ulotek dotyczących sposobu postępowania 

w celu zapobieżenia zakażeń koronawirusem SARS-CoV-2 z prośbą 

o rozpropagowanie ich wśród pracowników, klientów.  

 Pismo z dnia 28 luty 2020 r. od Adama Struzika w sprawie przyjęcia stanowiska 

dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce odpadami w Gminie Szydłowiec oraz 

potrzeby zmian ustawowych dotyczących gospodarki odpadami.  

 Pismo z dnia 16 marca 2020 r. od Prezesa Zarządu Ciepłowni Miejskiej w Szydłowcu 

w sprawie informacji o kontroli układów pomiarowych energii cieplnej u odbiorców 

zasilanych z miejskiej sieci ciepłowniczej w Szydłowcu.  

 Pismo z dnia 16 marca 2020 r. od Zastępcy Dyrektora Departamentu Gospodarki 

Odpadami w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego trudnej sytuacji w gospodarce 

odpadami w Gminie Szydłowiec oraz potrzeby zmian ustawowych dot. Gospodarki 

odpadami.  

 Pismo z dnia 01 kwietnia 2020 r. od Wojewody Mazowieckiego w sprawie informacji, 

że zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.  

 Pismo z dnia 15 kwietnia 2020 r. od Członka Kolegium RIO w Warszawie w sprawie 

opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019.  

 Pismo z dnia 27 kwietnia 2020 r. od mieszkańca Szydłowca w sprawie wniosku z dnia 

13 stycznia 2020 r. dotyczącego zmiany przeznaczenia działki nr 808 położonej 

w Szydłowcu przy ul. Północnej.  

 Pismo z dnia 14 maja 2020 r. od Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szydłowcu 

w sprawie poinformowania mieszkańca, iż otrzymał odpowiedź w przedmiotowej 

sprawie w dniu 29 stycznia 2020 r. z Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego 

i Inwestycji.  

 Pismo z dnia 24 kwietnia 2020 r. od Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru 

i Nieruchomości w sprawie obowiązku sporządzenia wykazu nieruchomości 

stanowiących własność Powiatu Szydłowieckiego.  

 Pismo z dnia 15 kwietnia 2020 r. od Członka Kolegium RIO w Warszawie w sprawie 

opinii o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2019.  
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 Pismo z dnia 28 kwietnia 2020 r. od Zastępcy Dyrektora Oddziału ds. Zarządzania 

Drogami i Miastami w sprawie stworzenia możliwości przejazdu dla rowerów pod 

drogą krajową S7 w miejscu przejścia oznaczonego PZ 20 w km 506+300.  

 Pismo z dnia 11 maja 2020 r. od Poseł Agnieszki Górskiej w sprawie możliwości 

podjęcia działań ze strony samorządu i wypracowania rozwiązań w celu ochrony 

miejsc pracy i bezpieczeństwa pracowników a także całkowitego wsparcia 

i zwiększenia promocji lokalnego biznesu.  

 Pismo z dnia 19 maja 2020 r. od Przewodniczącego Rady Miejskiej w Szydłowcu 

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego działań podejmowanych w obliczu 

pandemii związanej z koronawirusem COVID-19 i bieżącej sytuacji w Gminie 

Szydłowiec.  

 Pismo z dnia 20 maja 2020 r. od Burmistrza Szydłowca w sprawie przekazania 

sprawozdania finansowego Gminy Szydłowiec za 2019 rok.  

 Pismo z dnia 25 maja 2020 r. od Radnego Rady Miejskiej w Szydłowcu w sprawie 

protestu przeciwko wydaniu decyzji na użyczenie terenu gminnego na budowę drogi 

dojazdowej do nowych mieszkań na oś. Wschód.  

 

Ad 12. 

Radna Grażyna Rycerska stwierdziła, że nawiązując do informacji Burmistrza Szydłowca, 

które ukazały się w Internecie, bardzo dziękuje Burmistrzowi, samorządowcom za pozytywne 

ustosunkowanie się do apelu który został złożony do władz samorządowych Szydłowca 

o przyjęcie rozwiązań ułatwiającym przetrwanie roku lokalnym przedsiębiorcom w czasie 

epidemii szydłowiecka tarcza antykryzysowa, w którym to wskazane jest wspólne stanowisko 

Pani Poseł Agnieszki Górskiej, przedstawicieli lokalnych przedsiębiorców, samorządowców, 

społeczeństwa dotyczące możliwości podjęcia działań ze strony samorządu i wypracowanie 

rozwiązań w celu ochrony miejsc pracy i bezpieczeństwa pracowników a także całościowego 

wsparcia i zwiększenia promocji lokalnego biznesu. Jako radna zwraca się do Burmistrza 

i Rady Miejskiej z prośbą o pochylenie się na wnioskami przedsiębiorców, które będą 

dotyczyły zaległości z wcześniejszych miesięcy.      

 

Przewod. obrad zwrócił się do Burmistrza Szydłowca w związku z dzisiejsza podjęta 

uchwałą ws. Szydłówka II, ponieważ ma wiedzę, że na ten rok zaplanowano inwestycja 

dotycząca modernizacji świetlicy w sołectwie Szydłówek II. Poprzez umowę użyczenia 

Gmina będzie realizować to zadanie.  Poprosił o rozpoczęcie prac w tym zakresie.  

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew inwestycji o która zapytał Przewodniczący jest 

zaplanowane w ramach funduszu sołeckiego i jest nie zagrożona i będzie realizowana zgodnie 

z przyjętym harmonogramem. Odnosząc się w kwestii dalszej części tej inwestycji z kwotą ok 

20 tys. zł (10 tys. zł wkład własny Gminy a 10 tys. zł  z dofinansowania Samorządu 

Wojewódzka Mazowieckiego). Dotychczas Gmina nie ma podpisanej umowy z Samorządem 

Województwa Mazowieckiego i jeżeli podpisanie takiej umowy nastąpi takie prace będą 

realizowane. Bez takiego dofinasowania będzie trzeba się zastanowić co robić dalej z tą 

inwestycją. Cały zakres prac i tego co stało wpisane w budżecie jeżeli chodzi o kwoty, są 

uzależnione podpisania umowy. Sytuacja z COVID -19 spowodowała, że pewne umowy 

zostały wstrzymane jednak w tym zakresie Gmina czeka na ostateczne rozstrzygnięcie 

samorządu województwa. Miejmy nadzieję że taka umowa zostanie podpisane i ta inwestycja 

będzie zrealizowana.   
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Ad 11. 

Na tym porządek XIX sesji został wyczerpany. 

 

Przewod. obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XIX sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknął XIX sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1200 do godz. 1445 

 

Rada podjęła uchwały: XIX/129/20, XIX/130/20, XIX/131/20, XIX/132/20, XIX/133/20, 

XIX/134/20, XIX/135/20, XIX/136/20 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu był Łukasz Stasiak.  

Protokołował: 

Łukasz Stasiak 

 

Przewodniczący obrad 

 

Marek Artur Koniarczyk 

 

 

 


